
Zastupitelstvo města Šlapanice

Z Á P I S  

z 21.  zasedání Zastupi telstva města Šlapanice,

které se konalo dne 8.11.2017

od 17:00 hodin v zasedací místnost i  Městského úřadu Šlapanice

Pří tomni : Ing. Pavel  Hermann, Pavel  Horák, Ing. Petr  Horák, Ing. Zdeněk Kadlc,  

Aleš Karásek,  Mgr.  Michal  Klaška,  J i ř í  Kopeček,  Ing.  Ivo Kouř i l ,  Marie 

Králová,  Ing.  Pavel  Linhart,  Mgr.  Kateř ina Migdauová,  Pavel  Petř ík,  Ing.  

Gabriela Riegerová,  MVDr. Radek Růžička,  Tomáš Sova, Ing. Miroslav 

Staněk, Bc. Ji ř í  Štěpánek, Mgr.  Michaela Trněná,  Ing.  Pavel  Zmeškal,  

Jan Zycháček

Omluveni: Bc. Ivan Vavro

Číslo

bodu

Bod

Komentář

1. Zahájení

Starostka zahájila 21. zasedání Zastupitelstva města Šlapanice v 17:00 hodin a přivítala přítomné

zastupitele a občany. Konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno, zastupitelé dostali podklady

 a podklady pro ostatní občany byly zveřejněny na webových stránkách města.

Upozornila na nahrávání průběhu zasedání, záznam bude zveřejněn na infokanálu a youtube.

V 17:02 se dostavil pan Jiří Štěpánek.

Přítomno 19 z 20 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je usnášeníschopné.

2. Jmenování zapisovatele a sčitatele

Starostka - zapisovatelkou jmenována Jitka Vojtěšková, sčitatelkou Markéta Grozertová.

3. Určení ověřovatelů zápisu

Za ověřovatele zápisu určeni zastupitelé: paní Marie Králová a pan Ing. Pavel Zmeškal. Oba s 

návrhem souhlasí.

4. Schválení programu jednání

Starostka navrhla oproti zveřejněnému programu ZM doplnit bod 7a - Zvýšení traťové rychlosti 

v úseku Brno-Slatina - Blažovice, který se  zásadně dotýká Šlapanic.

Starostka poté přečetla program v novém znění:

1. Zahájení



2. Jmenování zapisovatele a sčitatele

3. Určení ověřovatelů zápisu

4. Schválení programu jednání

5. Kontrola úkolů z minulého zasedání

6. Diskuse občanů

7. Informace o pořizování 2. návrhu  územního plánu Šlapanice

7a. Informace k projektu " Zvýšení traťové rychlosti Brno-Slatina - Šlapanice"

8. Obecně závazná vyhláška č. 1/2017 o stanovení koeficientů pro výpočet daně z nemovitých věcí

9. Nákup pozemku parc. Č. 2326/12

10. Změna závazného ukazatele - Městská knihovna Šlapanice

11. Změna závazného ukazatele - Bezpečnost a veřejný pořádek

12. Změna závazného ukazatele - Požární ochrana

13. Rozpočtové opatření č. 13/2017

14. Informace o provedených rozpočtových opatřeních

15. Informace ST, MST, TAJ

16. Informace z výborů zastupitelstva

17. Diskuse členů ZM

18. Závěr

PRO hlasovali:

Hermann Pavel, Horák Pavel, Horák Petr, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, Kopeček 

Jiří, Kouřil Ivo, Králová Marie, Migdauová Kateřina, Petřík Pavel, Riegerová Gabriela, Růžička 

Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Štěpánek Jiří, Trněná Michaela, Zmeškal Pavel, Zycháček 

Jan

Hlasování 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0

Výsledek hlasování: Přijato

5. Kontrola úkolů z minulého zasedání

V 17:05 se dostavil pan Pavel Linhart, počet zastupitelů 20.

Starostka - neevidujeme žádné úkoly z minulého ani předminulého ZM.

6. Diskuze občanů

Pan Minařík - 4 dotazy (tlumočil dotazy starších občanů)

1. Kam oficiálně nahlásit potřebu seřezání koruny stromů

2. Kam se dřevem větších větví, plevelem  a jehličím,  které se nedají dát do kompostu, ani se na 

zahradě nesmí rozdělávat ohně v blízkosti stromů a obydlí



3. Lepší využití místa na parkování pro zlepšení sousedských vztahů - co pro to mohou občané 

udělat

4. Kdy budou uskutečněny  avizované jednosměrky

- Místostarosta:

Ad 1. Potřebu ořezání nahlásit na OURSM (odbor územního rozvoje a správy majetku na 

Městském úřadu Šlapanice, Masarykovo nám. ) nebo na SATESO

Ad 2. Bioodpad odložit do kontejnerů k tomu určených, velké větve do velkých kovových nebo 

odvézt do sběrného dvora

Ad 3. Nelze "malovat čáry" na zem, konkrétně nelze odpovědět, je potřeba znát situaci na té které 

ulici

Ad 4. Máme vyjádření Dopravního inspektorátu PČR a Správy a údržby silnic JMK a bude se 

projednávat s odborem dopravy MěÚ

Pan Pecl - dotaz k termínu zahájení úprav parkování (zálivy a stání) na ulici Husova a Hybešova

- Starostka - připravuje se územní řízení, dále následuje  vysoutěžení provedení prací, předpokládá 

se zahájení na jaře 2018

Pan Pecl - připomínka k městskému rozhlasu - v úvodu hlášení chybí znělka

- Starostka - problémy s původní znělkou, krátkou dobu probíhalo hlášení bez znělky, nyní je již 

před hlášení opět znělka zařazena

Pan Pecl - sdělil dojem z minulého jednání zastupitelstva - občané přišli, aby sledovali jednání bod 

po bodu, místo toho viděli "kapric" opozice, kdy neschválili ani program jako takový - jestli byl 

důvodem bod - snížení daňového koeficientu - tento je v souladu se sliby stran ve volbách, finance 

ve Šlapanicích jsou zdravé, snížení koef. daně z nemovitostí by je neohrozilo, škoda, že ZM takto 

skončilo, hodně občanů bylo zklamáno

Paní Focková - kdo kontroluje např. rozhlas, kdo ho přebírá a zjišťuje, zda a jak funguje (některé 

reproduktory chrčí), a dále, kdo má na starosti hodiny na náměstí - několik dní již nejdou

- Místostarosta - obecně přebírá investice OURSM. Opravy rozhlasu v rámci záruky 

zajištěny dodavatelskou firmou, hlasitost nebo nefunkčnost je potřeba nahlásit na MěÚ (konkrétně, 

ulici nebo číslo přijímače)

7. Informace o pořizování 2. návrhu ÚP Šlapanice

Zastupitelstvu jsou předkládány informace o stavu pořizování 2. návrhu ÚP Šlapanice. 

Zpracovatelem návrhu ÚP je společnost URBANISMUS, ARCHITEKTURA, DESIGN - STUDIO, 

spol. s r.o., zastoupená Ing. arch. A. Hladíkem.

Současný platný ÚP sídelního útvaru Šlapanice byl pořízen v roce 1997, od té doby byl 6x změněn. 

Město má podle platného stavebního zákona povinnost pořídit nový územní plán do roku 2020, 

podle novelizovaného stavebního zákona do roku 2022 (účinnost novely od 01.01.2018). Pokud tak 



neučiní, územní plán sídelního útvaru z roku 1997 k datu 01.01.2023 pozbude platnosti, a tím dojde 

k zablokování většiny investičních záměrů na území Šlapanic a Bedřichovic.

Nový územní plán Šlapanic je projednáván od roku 2011, kdy bylo na 6. zasedání ZM konaném 

dne 21.09.2011 schváleno zadání nového ÚP.

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí

informaci o stavu pořizování 2. návrhu ÚP Šlapanice.

ad 7) Informace o pořizování 2. návrhu ÚP Šlapanice

Starostka shrnula krátce proces přípravy územního plánu. Současný územní plán je z roku 1997, 

do roku 2022 by měl být zpracován nový územní plán. V roce 2011 bylo schváleno zadání ÚP, 

v roce 2012 byl zpracován, ale následně zrušen koncept nového ÚP, v roce 2014 byl představen 1. 

návrh ÚP, v roce 2015 schvalovalo současné zastupitelstvo pokyny k zadání 2. návrhu ÚP. V říjnu 

2017 se nacházíme ve stavu jednání s dotčenými orgány, na jaře 2018 lze očekávat veřejné 

projednání, po zapracování úprav bude schvalovat 2. návrhu ÚP zastupitelstvo. V původním 

návrhu ÚP byly rozsáhlé průmyslové plochy směrem k letišti, v novém návrhu již nejsou. Starostka 

předala slovo panu architektovi Hladíkovi k prezentaci hlavních změn v novém návrhu ÚP, poté 

bude prostor k zodpovězení případných otázek.

Ing. arch. Hladík  - jedná se o 2. návrh ÚP, ne projednávání - toto proběhne až po připomínkách 

dotčených orgánů. Město se rozvíjí v kompaktní formě, není zcela jasno v dopravní situaci, řeší se 

mimo jiné i obchvat Šlapanic. Obsahuje kromě plánovaných ploch pro trvalé bydlení také 

občanskou vybavenost, protipovodňová opatření vč. retenční nádrže, plánovanou zeleň, obchvaty 

aj. Zábor zemědělského půdního fondu  byl původně 157 ha, zpět navráceno 72 ha. 2. návrh ÚP je 

občanům k dispozici k nahlédnutí na sekretariátě starostky a v elektronické formě na stránkách 

města Šlapanice a je možno podávat připomínky. Představil nejen ÚP Šlapanic, ale i Zásady 

územního rozvoje Jihomoravského kraje, které 2. návrh ÚP Šlapanice ovlivňují.

Starostka dala prostor k dotazům:

p. Hýbela - jakým způsobem probíhá zadání a může v ochranných zónách (např. dálnice) být 

průmyslová výroba? Dotaz k záboru a vrácení půdy do půd. fondu

Ing. arch. Hladík - zadání je formulováno městem - projednáno zastupitelstvem, přičemž musí 

dodržet zásady územního rozvoje kraje. V ochranných koridorech nemůže být plánována ani 

prům.výroba. Významnou část ZPF tvoří dopravní infrastruktura, což je téměř 30 %

p. Horák Pavel - 2. návrh ÚP je nyní do 23. 11. 2017 k nahlédnutí a je možno k němu dávat 

připomínky, jsou snad bezpředmětné do doby vyjádření se dotčených orgánů?

Kdy začne veřejné projednání?

Ing. arch. Hladík - občané můžou podávat připomínky po celou dobu, ale relevantní budou až po 

projednání dotčenými orgány, protože se v návrhu musí nejdříve vypořádat námitky dotčených 

orgánů. Poté proběhne veřejné projednávání, které bude připomínky a námitky občanů řešit, ale již 

nyní podané připomínky jsou pro projektanta důležité

Ohledně data veřejného projednání nelze nyní jednoznačně odpovědět



(Pozn. starostky - datum 23.11.2017 stanoveno dle stavebního zákona, jedná se o první "balík" 

námitek a připomínek, po projednání návrhu dotčenými orgány, proběhne další kolo veřejného 

projednání návrhu a o připomínách a námitkách se bude jednat v zastupitelstvu)

p. Zycháček - obavy ze zdržení ze strany tzv. "ekoteroristů", jak jsme zažili při plánování výstavby 

nákupního centra

Ing. arch. Hladík - větší problém vidí v tom, jestli budou schváleny Zásady územního rozvoje. 

Pokud budou v rozporu se zpracovaným návrhem, musí se zpracovat znovu

ad 7a) Informace k projektu Zvýšení traťové rychlosti v úseku Brno-Slatina - Blažovice

Pozván byl zástupce investora, kterým je Správa železniční dopravní cesty, Ing. Němeček, který si 

vyslechne náměty a zodpoví případné dotazy, a Ing. Molák, zástupce firmy SUDOP a hlavní 

inženýr projektu, který představí projekt.

Ing. Molák představil projekt Zvýšení traťové rychlosti: součástí je rekonstrukce železničního 

svršku, zvýšení rychlosti z 80 na 115 km/hod, ve Šlapanicích pak kvůli oblouku jen 90 km/hod.

Stávající zastávka je vzdálena 1,3 km od středu města, nová zastávka bude navazovat na ulici 

Jungmannovu, součástí bude podchod, schody a  rampa,  město zajistí návaznost na komunikaci 

z ulice Švehlovy. Dále zastřešené přístřešky a infopanely s příjezdy spojů KORDIS. Žádná 

parkovací místa nejsou navržena, počítá se s příchozími obyvateli Šlapanic. Dokumentace byla 

investorovi předána, nyní probíhá výběrové řízení, vyhodnocují se nabídky. Hlavní činnosti 

proběhnou na jaře 2018, koncem roku je plánován zkušební provoz a následně kolaudace.

Dotazy: budou tedy 2 zastávky? Ano, ale na starém nádraží budou zastavovat jen některé vlaky, 

které tam budou končit

Úpravu výpravní budovy SŽDC neřeší, patří Českým drahám

Dotaz p. Petříka na parkování

Starostka - v jednání je odkup pozemků u stávajícího nádraží městem, v územním plánu se již 

parkování u Jungmannovy ulice řeší. Město zpřístupní příjezd ke stávajícímu nádraží - po ukončení 

stavby poté přejde do vlastnictví města (jedná se o dlouhodobou záležitost), po dobu stavby bude 

dřevařská firma vymístěna a údajně se již nevrátí. Bude zde i možnost parkování.

Námitky pana Pecla, pana Zycháčka - dojde ke snížení počtu spojů na stávající nádraží, prospěch 

budou mít občané na novém sídlišti, znevýhodní se stará zástavba. Dle p. Pecla staré nádraží 

obslouží víc obyvatel. P. Zycháček očekává využívání parkovišť obyvateli okolních obcí.

Projektant - celkově se počítá s navýšením počtu spojů o 30 %. Model počítá s další novou 

zástavbou v oblasti nové zastávky. Očekává se, že novou zastávku využije cca 500-600 osob 

denně, zatímco starou 50.

Starostka - směrem na Kobylnice se s rozšiřováním zástavby nepočítá kvůli hlukovému pásmu 

letiště.

Ing. Kadlc - souhlasí s panem Peclem, zpochybnil vyčíslení dostupnosti nástupního místa z centra 

obce, nesouhlasí, že je dostupnější než stávající žel.stanice, navíc stávající starší sídliště nejsou 

s novou zastávkou propojeny.



p. Riegrová - jak bude řešena doprava po dobu uzavírky podjezdu u nádraží a přejezdu na 

Švehlově, může nastat problém s těžkými vozidly.

Ing. Molák - objízdná trasa povede po Švehlově ulici a naopak podjezdem. Parametry mostu 

zůstanou zachovány. Uzavírka potrvá asi měsíc. Doprava materiálu na stavbu je plánována po 

železnici. Už nyní je na přejezdu zákaz vozidel nad 6 tun a ten zůstane zachován, i když dodavatel 

si může vyjednat výjimku po dobu stavby.

p. Kopeček - nevidí situaci tak dramaticky, město může přístup obyvatel všech 3 sídlišť zřídit, 

v případě parkování může město upřednostnit občany Šlapanic.

p. Jedlička - měl připomínku k přejezdu na Švehlově - nekomfortní jízda přes tento přejezd, dotaz, 

zda bude těžká technika jezdit i ulicí Jungmannovou, problém s parkováním na ul. Jungmannově 

už nyní, jak má město naplánováno řešení po dokončení stavby.

Ing. Molák - přejezd je v místě oblouku žel. trati, místostarosta upřesnil, že náběhový úhel by měl 

být zvýšením nájezdu z ulice Švehlovy (směr od ul.Čechova) upravený. Těžká technika po ul. 

Jungmannově jezdit nebude. MS odpověděl i na dotaz ohledně parkování na ul. Jungmannově - 

nepočítá se s odstavením aut v tomto prostoru, jedná se spíš o alternativu trolejbusové dopravy pro 

pěší.

p. Hanzl - dotaz, jak bude řešena doprava při uzavírce podjezdu u nádraží a s tím spojené kolony u 

závor na ul. Švehlově.

Ing. Molák - bude nutné tuto situaci strpět, objízdnou trasu není kde zbudovat.

Ing. Kadlc měl připomínku k budování podchodu, zvolil by spíše nadchod - odpovězeno mu bylo, že 

byly zvažovány všechny varianty a investor zvolil podchod.

p. Karásek poznamenal, že záměr vznikl za starostování pana Ing. arch. Klašky, současné vedení 

města ho podporuje, vyzdvihl pozitivní přístup.

Ing. Kouřil - most na Nádražní ulici je z roku 1937. Neplánuje se jeho rozšíření? Chodníček pro 

pěší je úzký.

 Ing. Molák - SŽDC řeší dopravní cestu, ne navazující dopravu.

p. Zycháček toto nerozšiřování naopak vítá, zabraňuje vjezdu kamionů do města.

Starostka poděkovala Ing. Molákovi za informace a odpovědi.

Zastupitelstvo města bere na vědomí

informace k projektu Zvýšení traťové rychlosti Brno-Slatina - Šlapanice

8. 1/21/ZM/2017 OZV č. 1/2017 o stanovení koeficientů pro výpočet daně z nemovitých věcí

V souladu se záměrem města stanovit nižší koeficient pro výpočet daně z nemovitých věcí z 

původních 3 na 2, je předkládána ke schválení Obecně závazná vyhláška č. 1/2017, kterou se 

stanovují koeficienty pro výpočet daně z nemovitých věcí a současně se ruší OZV č. 4/2012 o 

stanovení koeficientu pro výpočet daně z nemovitostí, ve znění OZV č. 3/2015.

I. Zastupitelstvo města schvaluje

Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2017, kterou se stanovují koeficienty pro výpočet daně z 

nemovitých věcí.



Krátké shrnutí starostky k důvodům, které vedly k návrhu snížení koeficientu daně z nemovitosti z 3 

na 2:

Hospodaření města je pozitivní, hospodaříme s přebytky - za rok 2015 23,6 mil. Kč, rok 2016 27,7 

mil. Kč, investice v r. 2015 činily 52,4 mil. Kč, v r. 2016 29,8 mil. Kč. Souběžně s tím docházelo ke 

splácení závazků z minulých let. Město také přikročilo k úsporám v rozpočtu, např. zrušení 1 místa 

místostarosty, dále jsou úspory na veřejném osvětlení a teplovod do ZŠ a bazénu.

Otevření diskuze na toto téma:

p. Horák Pavel - požádal o zaprotokolování - v souvislosti s údajem 700 000 úspor na místo 

místostarosty žádá pana tajemníka, aby vyčíslil a poslal p. Pavlu Horákovi mzdové náklady 

všech zaměstnanců úřadu za poslední 4 roky

p. Zycháček -koeficient se zvedal proto, aby se zaplatil úvěr na školu, současné vedení od tohoto 

ustupuje, přitom úvěr je zaplacen z 1/3. Proč se daň nesníží až po zaplacení úvěru? Zpochybnil 

úsporu na místostarostu, je nově zřízen post ředitele SATESA.

Místostarosta - zřízení postu ředitele nezvýšilo náklady na SATESO.

p. Zycháček - nerozumí návrhu na snížení daně - ICEC bude stát hodně peněz, z přebytků tedy ať 

město doplatí úvěr na školu.

Starostka - v současné situaci není třeba zátěž přenášet na obyvatele a podnikatele ve 

Šlapanicích.

p. Zycháček - daňová zátěž pro obyvatele je nízká, pro podnikatele je to daňově odčitatelná 

položka.

p. Kopeček - jedná se sice o odčitatelnou položku, ale pořád na ni musí podnikatel vydělat.

Ing. Staněk - ke snížení koeficientu dojde od 1. 1. 2019, úsporu za rok 2018 ve výši 5 mil. Kč 

navrhuje použít na navýšení částky na rekonstrukce chodníků. Vyzval zastupitele, aby tento návrh 

podpořili.

PRO hlasovali:

Hermann Pavel, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, Kopeček Jiří, Linhart Pavel, 

Migdauová Kateřina, Riegerová Gabriela, Růžička Radek, Staněk Miroslav, Trněná Michaela, 

Zmeškal Pavel

PROTI hlasovali:

Horák Pavel, Horák Petr, Kouřil Ivo, Králová Marie, Petřík Pavel, Sova Tomáš, Štěpánek Jiří , 

Zycháček Jan

Přestávka: 19 - 19:10 hod

Hlasování 

Pro: 12, Proti: 8, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0

Usnesení: Přijato

9. 2/21/ZM/2017 Nákup pozemku parc. č. 2326/12

Město Šlapanice má zájem o koupi pozemku parc. č. 2326/12, ostatní plocha, o výměře 58 m2, 

jehož vlastníkem je ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ . Pozemek je  zapsaný  u 

Katastrálního úřadu pro Jihomoravský kraj, Katastrální pracoviště Brno - venkov,  se sídlem v Brně, 



Úzká 471/6, 656 77 Brno, na LV 1963. Kupní cena za předmětnou nemovitost je sjednána dohodou 

ve výši 15.000 Kč. 

Město Šlapanice má zájem o výše uvedený pozemek, protože hodlá řešit dopravní obslužnost v 

této lokalitě mimo jiné i úpravou a případným rozšířením vozovky v ulici Wurmova. 

I. Zastupitelstvo města schvaluje

Kupní smlouvu ev.č. 0229/2017  na pozemek parc. č. 2326/12, ostatní plocha, o výměře 58 

m2 , k. ú. Šlapanice u Brna, z vlastnictví prodávajícího ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░ 

Šlapanice do vlastnictví kupujícího města Šlapanice. Nabytí pozemku je v souladu se 

záměrem města na řešení dopravní obslužnosti v této lokalitě.

PRO hlasovali:

Hermann Pavel, Horák Pavel, Horák Petr, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, Kopeček 

Jiří, Kouřil Ivo, Králová Marie, Linhart Pavel, Migdauová Kateřina, Petřík Pavel, Riegerová Gabriela, 

Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Štěpánek Jiří, Trněná Michaela, Zmeškal Pavel, 

Zycháček Jan

Hlasování 

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0

Usnesení: Přijato

10. 3/21/ZM/2017 Změna závazného ukazatele - Městská knihovna Šlapanice

V rámci rozpočtu byl schválen závazný ukazatel H. Celkové výdaje na činnost Městské knihovny 

Šlapanice 1.707.000 Kč. Vzhledem k možnosti Městské knihovny Šlapanice rozšířit počet 

odborných přednášek pořádaných pro veřejnost žádá Městská knihovna Šlapanice o navýšení 

rozpočtu o 25.000 Kč.

I. Zastupitelstvo města schvaluje

navýšení závazného ukazatele H o 25.000 Kč a jeho nové znění:

Celkové výdaje na činnost Městské knihovny Šlapanice 1.732.000 Kč.

PRO hlasovali:

Hermann Pavel, Horák Pavel, Horák Petr, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, Kopeček 

Jiří, Kouřil Ivo, Králová Marie, Linhart Pavel, Migdauová Kateřina, Petřík Pavel, Riegerová Gabriela, 

Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Štěpánek Jiří, Trněná Michaela, Zmeškal Pavel, 

Zycháček Jan

Hlasování 

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0

Usnesení: Přijato

11. 4/21/ZM/2017 Změna závazného ukazatele - Bezpečnost a veřejný pořádek

V rámci schváleného rozpočtu byl schválen závazný ukazatel F. Celkové výdaje na Bezpečnost a 

veřejný pořádek (městskou policii) 2.629.600 Kč. Vzhledem ke škodám, které vznikly na služebním 

voze v důsledku vandalismu, je třeba navýšit tento závazný ukazatel o 135.000 Kč.

I. Zastupitelstvo města schvaluje



navýšení závazného ukazatele F o 135.000 Kč a jeho nové znění:

Celkové výdaje na Bezpečnost a veřejný pořádek (městskou policii) 2.764.600 Kč.

V rozpravě vystoupil Ing. Ivo Kouřil - podíle se vandal na náhradě škody?

Starostka - ne, škodu hradila pojišťovna

PRO hlasovali:

Hermann Pavel, Horák Pavel, Horák Petr, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, Kopeček 

Jiří, Kouřil Ivo, Králová Marie, Linhart Pavel, Migdauová Kateřina, Petřík Pavel, Riegerová Gabriela, 

Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Štěpánek Jiří, Trněná Michaela, Zmeškal Pavel, 

Zycháček Jan

Hlasování 

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0

Usnesení: Přijato

12. 5/21/ZM/2017 Změna závazného ukazatele - Požární ochrana

V rámci schváleného rozpočtu byl schválen závazný ukazatel G. Celkové výdaje na Požární 

ochranu (dobrovolná část) 462.600 Kč. Nyní nastala potřeba očkování členů sboru proti žloutence, 

se kterou nebylo původně počítáno. Navrhováno je navýšení závazného ukazatele o 21.000 Kč.

I. Zastupitelstvo města schvaluje

navýšení závazného ukazatele G o 21.000 Kč a jeho nové znění:

Celkové výdaje na Požární ochranu (dobrovolná část) 483.600 Kč.

V rozpravě vystoupila paní Marie Králová - před rokem se ptala, zda město využilo příspěvku 

zdravotních pojišťoven, bylo jí odpovězeno, že tuto informaci město nemělo a tedy nevyužilo. Ptá 

se tedy, jestli letos město příspěvku využilo? O jakou vakcínu, na který typ žloutenky, se jedná?

Starostka děkuje za podnět a přihlédne se k tomu.

Tajemník upřesnil, podle toho, na který typ žloutenky je který hasič již očkován, se jedná u 

některých o typ A a u některých typ A i B.

PRO hlasovali:

Hermann Pavel, Horák Pavel, Horák Petr, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, Kopeček 

Jiří, Kouřil Ivo, Králová Marie, Linhart Pavel, Migdauová Kateřina, Petřík Pavel, Riegerová Gabriela, 

Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Štěpánek Jiří, Trněná Michaela, Zmeškal Pavel, 

Zycháček Jan

Hlasování 

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0

Usnesení: Přijato

13. 6/21/ZM/2017 Rozpočtové opatření č. 13/2017

ZM je předkládáno ke schválení rozpočtové opatření č. 13/2017, jehož cílem je zvýšení celkových 

příjmů a výdajů rozpočtu v roce 2017. Jedná se o zapojení příjmů z pokut v dopravě do rozpočtu, 

navýšení výdajů o 13 mil. Kč v souvislosti s plánovaným nákupem pozemků a navýšení rezerv o 2 

mil. Kč. Město plánuje nákup pozemků na rozšíření hřbitova a dalších pozemků pro možný rozvoj 

města. Rozpočtovým opatřením jsou navrhovány změny rozpočtu uvedené v komentáři.



I. Zastupitelstvo města schvaluje

rozpočtové opatření č. 13/2017 se zvýšením celkových příjmů a výdajů o 15.000.000 Kč.

V rozpravě vystoupil pan Zycháček s dotazem, zda má město přehled, kolik hrobů je nyní volných? 

Požaduje písemně odpověď.

PRO hlasovali:

Hermann Pavel, Horák Pavel, Horák Petr, Kadlc Zdeněk, Karásek Aleš, Klaška Michal, Kopeček 

Jiří, Kouřil Ivo, Králová Marie, Linhart Pavel, Migdauová Kateřina, Petřík Pavel, Riegerová Gabriela, 

Růžička Radek, Sova Tomáš, Staněk Miroslav, Štěpánek Jiří, Trněná Michaela, Zmeškal Pavel, 

Zycháček Jan

Hlasování 

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0

Usnesení: Přijato

14. Informace o provedených rozpočtových opatřeních

RM provedla rozpočtové opatření č. 12/2017 se zvýšením celkových příjmů a celkových výdajů 

o 4.941.900 Kč.

RM provedla rozpočtové opatření č. 14/2017 se zvýšením celkových příjmů a celkových výdajů 

o 216.800 Kč.

RM provedla rozpočtové opatření č. 15/2017 se zvýšením celkových příjmů a celkových výdajů 

o 238.800 Kč.

I. Zastupitelstvo města bere na vědomí

bez hlasování informaci o provedeném rozpočtovém opatření č. 12/2017, 14/2017 a 15/2017.

15. Informace ST, MST, TAJ

  Starostka podala informace k ICEC:

• Dokončen převod areálu na město

• Ukončena Ekologická smlouva

• Příprava aktualizace analýzy rizika + projektová dokumentace na sanaci (12/2017)

• Probíhá příprava žádosti o dotaci z OPŽP (leden 2018)

RM schválila smlouvu s DPMB a Kordisem - dojde k navýšení frekvence trolejbusových spojů 

- zkrácení intervalů v nejvytíženějších časech, město na toto navýšení přispívá částkou 

necelý milion Kč bez DPH, platnost od 10. 12. 2017.

Informace o kompletní rekonstrukci ulice 8. května zahrnující chodníky, vozovku, dešťovou 

kanalizaci, osvětlení a uložení el. vedení EON do země.

Byla provedena oprava chodníků na hřbitově. Hřbitov není ve vlastnictví města, probíhá 

jednání se šlapanickou farností a městem Brnem o převodu pozemků do vlastnictví města.

Starostka seznámila s přehledem ulic, na kterých proběhla nebo probíhá rekonstrukce 

chodníků.

Dále podala informaci o revitalizaci zeleně kolem Ponětovického rybníka, je dokončeno 

kácení a ořezání stromů a bude probíhat výsadba, totéž na starém sídlišti a drobná výsadba 

v Líchách, úprava dětského hřiště Nerudova-Sušilova, práce na revitalizaci extravilánové 

zeleně - nejvýznamnější je výsadba zeleného pruhu podél letiště.



Informace k výstavbě na Brněnských Polích: Občané žádají město, aby nějakým způsobem 

zasáhlo do výstavby na Brněnských Polích. Město v tomto okamžiku již nemůže vstoupit do 

jednání s investorem, který má platné stavební povolení a územní rozhodnutí z roku 2007. 

K jediné dohodě mezi investorem a městem došlo v případě MŠ, kdy místo ní měl být další 

obytný dům, město prověřovalo možnost její nástavby. Není z konstrukčního hlediska možná.

Nákupní park Šlapanice: budou v něm umístěny Penny a doplňkové obchody. Práce započaly 

v říjnu 2017, na krátkou dobu byly přerušeny z důvodu archeologickému výzkumu, nyní 

pokračují. Dokončení se očekává v červnu 2018.

Starostka vyslovila poděkování dobrovolným hasičům za zásah při likvidaci požáru před 14 

dny - první na místě byly 2 vozy ze Šlapanic a 1 z Bedřichovic.

Tajemník na úvod svého bloku představil novou vedoucí stavebního úřadu paní Ing. arch. Karin 

Kovářovou a pracovnice sekretariátu starostky paní Jitku Vojtěškovou a Zuzanu Böhmovou, paní 

Markéta Grozertová přechází se sekretariátu starostky na finanční odbor.

Starostka vyzvala zastupitele, aby se obraceli již na nové pracovnice.

16. Informace z výboru zastupitelstva

Předseda Finančního výboru Ing. Staněk - na příštím zasedání výboru se budou zabývat 

rozpočtem na příští rok a rozpočtovým opatřením, na minulém se zabývali kontrolou Satesa a 

budou v kontrole pokračovat.

Předseda Kontrolního výboru p. Petřík - výbor se sešel po jeho zvolení předsedou dne 23. 10. 

2017. S předchozím předsedou se kontaktoval, aby dořešili zápisy z roku 2016, rádi by se zaměřili 

na kontrolu nové společnosti Správa nemovitostí, uzavírání skládky, zaměří se i na úkoly z 16. ZM - 

záměr na prodej pozemku na ul. Ponětovská, kdo se k němu přihlásil. Z 85. RM požadují zaslat 

přílohy vyřazeného majetku a protokol o likvidaci. Tlumočil podnět občana, který měl na 

stránkách města o veřejných zakázkách problém s certifikátem, požádal o vyřešení.

Místostarosta - o problému se ví, řešilo se s informatiky - jedná se o platný ceritifikát do r. 2019, 

chyba se objevuje v závislosti na použitém prohlížeči, při použití Internetu Exploreru není problém. 

Bude vložena informace, jak při použití kterého prohlížeče dále postupovat, zvažuje se i možnost 

zakoupení nového cerfitikátu.

Tajemník - bylo doporučeno vložit další krok - informace - do profilu, nový certifikát, který by údajně 

funkčnost pro všechny prohlížeče zcela nezaručil.

Předseda Osadního výboru pan Hýbela přiznal, že je s paní starostkou ve při a požádal o 

zaprotokolování textu do zápisu:

Rada města se zavazuje po dodání a projednání zápisu výborů odpovědět písemně k bodům 

zápisu danému výboru.

17. Diskuze členů ZM

p. Horák Pavel - dotaz na zápis z 88.RM

- Starostka - ještě není zpracován

p. Zmeškal  - požádal o podání informace o boji odboru výstavby proti černým stavbám

p. Sova  - upozornil na špatný stav některých sloupů veřejného osvětlení, jedna lampa při silném 

větru dokonce spadla



- Místostarosta - sloupy byly v celé ulici prověřeny a bude provedena výměna

p. Králová  - také připomínky k veřejnému osvětlení a žádá o vyřešení, aby nedocházelo k 

výpadkům

- Místostarosta - jedná se o staré vedení VO. Pokud máte konkrétní podnět, prosí o předání, 

pracovníci SATESA zajišťují opravu. Na Pardálově je potřeba investice, aby byly vyměněny kabely

p. Horák Pavel - upozornil na nesrovnalost v zápisu z 85. RM, bod 18 - IČO neodpovídá uvedené 

firmě a dále dotaz, jak probíhá reklamace hřiště Švehlova

- Místostarosta - zhotovitel se brání uznat svoje pochybení, bude provedeno geologické posouzení, 

dle výsledků se rozhodne, kdo ponese náklady na opravu

p. Sova  - dotaz ke kontejnerům na odpady - budou zrušeny?

- Místostarosta - sběrná hnízda se rušit nebudou, v závislosti na tom, jak se lidé zapojí do třídění 

odpadu do pytlů, může dojít k úpravě jejich počtu.

18. Závěr

Starostka poděkovala za účast.

Další ZM se uskuteční 13. 12. 2017.

Mgr. Michaela Trněná

starostka

Zapisovatelé: 

Jitka Vojtěšková

referent sektretariatu starostky

Ověřovatelé: 



Marie Králová

zastupitelka

Ing.Pavel Zmeškal

zastupitel
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